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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 21. 4. 2021 od 17:00 hodin v městském kině  

 

Přítomni: dle prezenční listiny (pan Kačer dorazil později) 

  

Za MěÚ : Ing. Tomáš Reichelt, Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FP, Ing. Petr Strnad – ved. 

odb. MIŽP, Pavla Gerhardová – zapisovatelka, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka 

Čvančarová – ved. odb. HS, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ 

 

Audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2021/zasedani-

zastupitelstva-2142021 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Pavel Urx, přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně 

svoláno a informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce, vývěsních plochách a na 

webu. Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání: 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise 

2. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM  

3. Zpráva kontrolního a finančního výboru + zpráva příspěvkových organizací  

4. Organizační záležitosti   

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu 

Usnesení č. 32/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

Starosta představil přítomným nového tajemníka městského úřadu, Ing. Tomáše Reichelta. 

 

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2021/zasedani-zastupitelstva-2142021
https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2021/zasedani-zastupitelstva-2142021
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1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

 

Starosta určil zapisovatelkou jednání slečnu Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu Mgr. Petru Tojmarovou a pana Petra Jansu. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 33/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu Mgr. Petru Tojmarovou a 

pana Petra Jansu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Radek Provazník, pan František 

Buchta a Mgr. Jakub Zelený. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 34/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: pan Radek 

Provazník, pan František Buchta a Mgr. Jakub Zelený. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

2. KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH JEDNÁNÍ ZaM 

 

Ke kontrole nejsou žádná ukládající usnesení. 

 

3. ZPRÁVA KONTROLNÍHO A FINANČNÍHO VÝBORU + ZPRÁVA 

PŘÍSPĚVKOVÝCH ORGANIZACÍ 

 

V čase 17:02 dorazil pan Emil Kačer. 

 

3.1. Zpráva o činnosti Benešovské teplárenské společnosti, s.r.o.   

(zpracovala dne 15.3.2021 Stanislava Hrstková – jednatel) 

Výroba k 31.12.2019 na jednotlivých kotelnách: 

Sídliště 11095 GJ (srovnání s rokem 2018 - 10992 GJ) 

Mateřská škola 739 GJ (740 GJ) 

Základní škola 1105 GJ (1057 GJ) 
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Městský úřad 1173 GJ (1091 GJ) 

CDM 1461 GJ (1544 GJ) 

Výroba k 31.12.2020 na jednotlivých kotelnách: 

Sídliště 11499 GJ (srovnání s rokem 2019 - 11095 GJ) 

Mateřská škola 730 GJ (739 GJ) 

Základní škola 1095 GJ (1105 GJ) 

Městský úřad 1192 GJ (1173 GJ) 

CDM 1498 GJ (1461 GJ) 

Výroba se za poslední roky ustálila a reaguje především aktuální počasí daného roku. 

Výsledná cena tepla za rok 2019 pro lokalitu 2 (ZŠ, MÚ, CDM) při výrobě 3739 GJ celkem 

činila Kč 519,54 bez DPH (597,47 vč. DPH). Tento rok bylo na opravách utraceno oproti 

roku 2018 (14tis.) celkem 167tis. a cena se díky tomu navýšila cca o 25Kč., cena pro rok 2020 

činní 495,58 bez DPH (545,14 vč. daně) a vyrobilo se celkem 4515 GJ (do lokality 2 byla 

přeřazena MŠ). Cenu se podařilo nepatrně snížit, přestože v roce 2020 opět probíhaly rozsáhlé 

opravy v celkové výši Kč 182 tis.  

Na lokalitě 1 (Sídliště + naposledy MŠ, která od roku 2020 přechází do lokality 2) činila 

výsledná cena při výrobě 11834 GJ Kč 397,89 bez DPH (457,57 vč. DPH).  V roce 2020 

dosáhla cena na lokalitě 1 (pouze Sídliště) hranice před rokem 2006 a to Kč 367,45 bez DPH 

(404,19 vč. DPH). Výslednou cenu příznivě ovlivnila především spolupráce s firmou E.ON – 

výstavba KGJ - nákup tepla získaného z KGJ. Nadále výsledné kalkulace příznivě ovlivňuje i 

nákup plynu prostřednictvím burzy PXE (soutěžení o výhodný koeficient a postupný nákup 

dle vývoje trhu) a také úsporné hospodaření ze strany vedení i majitele společnosti. (Města). 

Cenu roku 2020 na L1 výrazně ovlivnila i skutečnost, že bylo třeba provést opravy pouze ve 

výši Kč 26 tis.  

Na burze PXE jsme vysoutěžili pro nákup plynu na období 2020 - 2021 koeficient 1,059 jak 

již bylo zmíněno v minulé zprávě o činnosti, a pro roky 2022 - 2023 se nám podařilo 

vysoutěžit stejný koeficient, kterým se bude násobit skutečná cena plynu na burze v den 

nákupu (nákupy budou postupné 4x 25% objemu v každém roce), dodavatelem plynu bude 

opět Pražská plynárenská, a.s. Výsledná cena plynu pro rok 2020 byla Kč 493,33 za MWh a 

pro rok 2021 je Kč 509,72 bez DPH za MWh. Nyní již máme nakoupeno ½ objemu plynu pro 

rok 2022 zatím za 435,75 bez DPH. Ceny se nyní pohybují dost vysoko, ale bedlivě 

sledujeme vývoj a jsme připraveni na další fixaci, která musí být v objemu 50% množství na 

rok 2022 provedena do konce roku 2021. 

V roce 2019 jsme také opatřili kouřovod pro kondenzační kotel Buderus tlumičem, pro 

komfort obyvatel Sídliště i přilehlého okolí.  

V roce 2020 jsme investovali do nových měřičů tepla a vyměnili na Sídlišti celkem 7 ks 

měřidel na patách domů. 

V kotelně CDM bude v létě 2021 probíhat výstavba nové kotelny, výběrového řízení se 

účastnilo celkem 8 firem a vítěznou se stala společnost STATUT s.r.o. z Teplic.  

Dále plánujeme v nejbližší době vypsat výběrové řízení o výměnu zásobníků TV na kotelně 

Sídliště, která by také měla proběhnout v letních měsících letošního roku.  

Na závěr podávám informaci o celkovém výsledku hospodaření za rok 2019 a 2020.  V roce 

2019 společnost hospodařila s čistým ziskem po zdanění ve výši Kč 272 tis., v roce 2020 pak 

vy výši Kč 364 tis., který zůstane nerozdělen a bude dále použit k investičním účelům a 
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k opravám. Oficiální účetní závěrky jsou zveřejněny ve sbírce listin společnosti. 

Děkuji za pozornost  

Stanislava Hrstková 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 35/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti Benešovské teplárenské 

společnosti, s.r.o. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

3.2. Zpráva o činnosti (Školní jídelna Benešov nad Pl., p.o.)   

Důvodová zpráva:  

PO Školní jídelna Benešov nad Ploučnicí předkládá ZaM zprávu o činnosti hospodaření 

organizace za rok 2020. 

Přílohy: Zpráva o činnosti, Rozvaha, Výkaz zisku a ztrát, Příloha 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 36/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti Školní jídelny Benešov nad 

Ploučnicí, příspěvková organizace. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

3.3. Zpráva o činnosti Centra dětí a mládeže Benešov nad Pl., p.o.  

Zastupitelé mají zprávu o činnosti v materiálech.  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 37/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti Centra dětí a mládeže 

Benešov nad Ploučnicí, příspěvková organizace. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Kačer, p. 

Černá, p. Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Ušák, p. Slavík, p. Prášek, p. Provazník, 

p. Tojmarová ) 1 se zdržela  ( p. Kulíková ) 

 

3.4. Zpráva o činnosti příspěvkové organizace, ZŠ a MŠ Benešov nad Ploučnicí  

Zastupitelé mají zprávu o činnosti v materiálech.  
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Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 38/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti příspěvkové organizace, ZŠ 

a MŠ Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Kulíková, p. Buchta, p. Kačer, 

p. Černá, p. Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Ušák, p. Slavík, p. Prášek, p. 

Provazník, p. Tojmarová ) 1 se zdržel  ( p. Zelený ) 

 

Zpráva o činnosti p.o. Služby města Benešov nad Pl. nebyla dodána písemně. 

p. Košnar – zpráva o činnosti je zveřejněna na webových stránkách, má ji s sebou v písemné 

podobě  

p. Tojmarová – obdržela stížnost na vstřícnost na sběrném dvoře (na p. Hadrovského), je 

nepříjemný  

p. Košnar – zařídí to – v podobných případech ať občané rovnou volají jemu – vyřídí hned, 

popř. zajede na místo  

p. Prášek – samozřejmě o zprávu zájem má a chtěl by, aby byla zveřejněna v materiálech  

Starosta – o zprávě o činnosti SLM nechá hlasovat na příštím jednání ZaM  

 

3.5. Zpráva kontrolního výboru  

Datum schůzky dne 12.4.2021 

Účastníci jednání:  

František Buchta, předseda kontrolního výboru 

Ivan Neliba, člen kontrolního výboru 

Vít Fous, člen kontrolního výboru 

Miloslav Kougl, člen kontrolního výboru 

Milan Kosmata, člen kontrolního výboru – omluven 

Program kontroly: 

1) Kontrola usnesení rady města 

2) Kontrola usnesení zastupitelstva města 

3) Diskuze 

Průběh kontroly: 

1) Kontrola usnesení ze zasedání rady města v termínech od 13.1. až 24.3. 

2) Kontrola usnesení ze zasedání zastupitelstva města ze dne 24.2.   

Závěr: 

1) Při kontrole usnesení rady bylo zjištěno, několik nesplněných bodů  

Usnesení č. 383/20 

Rada města ukládá tajemníkovi MÚ provést revizi Směrnice č.8/2016 – Zásady o postupu u 

zadávání veřejných zakázek. – termín 16.6. 2021 – úkol trvá  

Usnesení č. 409/20 

Rada města ukládá odboru MIŽP zjistit možnosti převodu vodárenského zařízení (studna) u 

č.p. 374 vlastníkům této nemovitosti. – termín 16.6. 2021 – úkol trvá 
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Usnesení č. 82/21 

Rada města ukládá odboru MIŽP, FaP ve spolupráci s p.o. SLM Benešov n. Pl. předložení 

radě města v termínu do 7.4.2020 vyčíslení nákladů na odpady včetně nákladů na sběrný dvůr. 

- termín 7.4.2021 - úkol trvá 

Usnesení č. 83/21 

Rada města ukládá odboru MIŽP prověřit ceny u Technických služeb na trhu s tříděným 

odpadem. – termín 7.4.2021 – úkol trvá 

2) Při kontrole usnesení zastupitelstva bylo zjištěno, že veškeré body jsou splněny. 

Jelikož, již nebylo dalších dotazů a připomínek, předseda ukončil jednání kontrolního výboru. 

V Benešově nad Ploučnicí 13.4. 2021 

František Buchta, předseda kontrolního výboru 

Ivan Neliba, člen kontrolního výboru 

Vít Fous, člen kontrolního výboru 

Miloslav Kougl, člen kontrolního výboru 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 39/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Kulíková, p. Buchta, p. Kačer, 

p. Černá, p. Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Zelený, p. Slavík, p. Prášek, p. 

Provazník, p. Tojmarová ) 1 se zdržel  ( p. Ušák ) 

 

3.6. Zpráva finančního výboru  

Termín: 14.04.2021 

Datum zpracování: 14.04.2021 

Finanční výbor města Benešov nad Ploučnicí pracuje ve složení: 

Předseda: 

Martin Verner 

Členové:  

Radek Provazník, Bc. Andrea Kulíková, Vratislav Zíval, Jiří Zelený  

Přítomni: Martin Verner, Bc. Andrea Kulíková, Jiří Zelený 

Omluveni: Radek Provazník, Vratislav Zíval 

Hosté: Bc. Lenka Sluková, Ing. Tomáš Reichelt 

Projednané body: 

Projednání rozpočtové změny č.1 

FV doporučuje ZaM pověřit tajemníka města pana Ing. Tomáše Reichelta, přípravou 

metodiky související s finančními vztahy mezi městem BnPl a Službami města BnPl. 

Žádost o čerpání ze schváleného IÚR na akci panelová cesta k zahrádkám. 

Rozbor hospodaření za 1.čtvrtletí 2021. 

Předseda: Martin Verner 
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Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 40/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( p. Jansa, p. Kulíková, p. Buchta, p. Kačer, 

p. Černá, p. Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Zelený, p. Slavík, p. Ušák, p. 

Provazník, p. Tojmarová ) 1 se zdržel  ( p. Prášek ) 

 

 

4. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

4.1. Strategie regenerace městské památkové zóny Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme tímto ZaM Benešov nad Ploučnicí výstup Strategie regenerace městské 

památkové zóny Benešov nad Ploučnicí, vzniklý z projektu: Efektivní řízení na Městském 

úřadě Benešov nad Ploučnicí. 

Důvodová zpráva:  

Město Benešov nad Ploučnicí čerpalo prostřednictvím Evropského sociálního fondu, 

operačního programu Zaměstnanost, výzvy č. 080 – Výzva pro územní a samosprávné celky 

(obce, kraje a sdružení a asociace ÚSC), finanční prostředky na projekt: Efektivní řízení na 

Městském úřadě Benešov nad Ploučnicí, v rámci kterého vznikl aktualizovaný dokument 

Strategie regenerace městské památkové zóny Benešov nad Ploučnicí, jehož znění 

předkládáme radě města Benešov nad Ploučnicí ke schválení. 

 

Starosta – na jednání byl pozván p. Henig, který je ale momentálně v karanténě   

p. Ušák – navrhuje materiál přesunout na červen a počkat na p. Heniga 

Starosta – diskutovali už v prosinci, jen byl tento bod vynechaný   

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 41/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje novou Strategii regenerace městské památkové zóny 

Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík ) 6 se zdrželo  ( p. Prášek, p. Kačer, p. 

Ušák, p. Neliba, p. Provazník, p. Tojmarová ) 

 

4.2. Program na obnovu nemovitostí ležících v MPZ Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  
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Předkládáme tímto ZaM Benešov nad Ploučnicí návrh Programu na obnovu nemovitostí 

ležících v MPZ Benešov nad Ploučnicí. 

Důvodová zpráva:  

Město Benešov nad Ploučnicí v minulém roce vyhlásilo Program na obnovu nemovitostí 

ležících v MPZ Benešov nad Ploučnicí (dále jen Program), za jehož finanční spoluúčasti byly 

provedeny obnovy celkem tří objektů. V letošním roce by Město Benešov nad Ploučnicí 

chtělo program znovu vyhlásit. Přiložený Program se v zásadě neliší od toho minulého. 

Upraven byl pouze článek III. – Předmět podpory, který byl více specifikován. Dále byla 

provedena úprava částky v článku V., tak aby alokovaná částka odpovídala částce schválené 

v rozpočtu města a v neposlední řadě byly provedeny změny v článku VIII. – lhůta pro 

podávání žádostí. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 42/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje Program na obnovu nemovitostí ležících v MPZ 

Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.3. Schválení realizace akce: „Sázení stromů – hřbitov – Benešov nad Ploučnicí“ 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh na schválení výsadby 

stromů na p. p. č. 1155, k. ú. Benešov nad Ploučnicí podle projektové dokumentace „Sázení 

stromů – hřbitov – Benešov nad Ploučnicí“ (3L studio 02/2021) a souhlasu s udržitelností 

projektu po dobu 10 let od jeho dokončení. 

Důvodová zpráva: 

Souhlas zastupitelstva města je jedním z nutných podkladů pro získání dotačního titulu. Byť 

jsme, jako žadatel zároveň vlastníkem předmětného pozemku, dle sdělení společnosti 3L 

studio (která pro naše město připravuje provádění administrace zmíněného projektu), již byl 

ze strany poskytovatele dotačního titulu (SFŽP) souhlas zastupitelstva města v obdobném 

případě přímo vyžadován.  

 

p. Strnad – přednesl informace ke schválení realizace akce (Sázení stromů – hřbitov – 

Benešov nad Ploučnicí) 

p. Provazník – zajímala by ho cena, v návrhu, který četl, se k ceně nedopátral 

p. Strnad – 235 000,-  

p. Provazník – důvod, proč to tam nemají ? 

p. Strnad – opomenuto, omlouvá se  

p. Provazník – pro něj je to nehlasovatelné  
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Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 43/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje výsadbu stromů na p. p. č. 1155, k. ú. Benešov nad 

Ploučnicí podle projektové dokumentace „Sázení stromů – hřbitov – Benešov nad Ploučnicí“ 

(3L studio 02/2021) a souhlasí s udržitelností projektu po dobu 10 let od jeho dokončení. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík ) 5 se zdrželo  ( p. Ušák, p. 

Provazník, p. Prášek, p. Kačer, p. Tojmarová ) 

 

4.4. Autorský a technický dozor na akci: „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova č.p. 689, 

Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh cenové nabídky na 

provádění autorského a technického dozoru při provádění stavby: „Objekt pro zájmové 

vzdělávání, Nerudova č.p. 689, Benešov nad Ploučnicí“, kterou podal Ing. Miroslav Kubík a 

návrh související smlouvy o dílo. 

Důvodová zpráva: 

Provedení autorského a technického dozoru při provádění stavby tohoto stavebního i 

cenového rozsahu externím odborným subjektem je v dnešní době již nezbytností. Doručená 

cenová nabídka obsahuje: 

autorský dozor: 

účast na předání staveniště; dohled nad dodržováním dokumentace s přihlédnutím na 

podmínky určené stavebním povolením a poskytování vysvětlení potřebných pro plynulost 

výstavby; posuzování návrhů zhotovitelů stavby na změny a odchylky v částech dokumentace 

zpracovaných zhotoviteli stavby z pohledu dodržení technicko-ekonomických parametrů 

stavby, případně dalších údajů a ukazatelů; vyjádření k požadavkům na větší množství 

výrobků a výkonů proti schválené dokumentaci; sledování postupu výstavby z odborně 

technického hlediska a časového plánu výstavby; účast na odevzdání a převzetí stavby nebo 

její části; účast na kontrolních dnech; 

technický dozor: 

pořádání pravidelných kontrolních dní stavby; kontrola provedení prací a dodávek; kontrola 

technologických postupů v souladu s projektovou dokumentací a českou státní normou; 

kontrola dodaných a použitých materiálů v souladu s projektovou dokumentací a českou státní 

normou; kontrola plnění harmonogramu stavby a dílčích částí; projednávání případných změn 

v projektu stavby se zhotovitelem stavby, které nezvyšují náklady stavby, neprodlužují lhůtu 

výstavby a nezhoršují parametry stavby; bezodkladné informování investora o všech 

závažných okolnostech týkajících se výstavby; kontrola a přejímání těch částí dodávek, které 

budou v dalším postupu výstavby zakryty nebo se stanou nepřístupnými, sledování řádného 

vykonávání předepsaných zkoušek materiálu, konstrukcí a prací; sledování a kontrola řádného 

vedení stavebního deníku, včetně příslušných zápisů do  nich; sledování řádného provádění 

předepsaných a dohodnutých zkoušek materiálů, konstrukcí a prací zhotovitelem stavby, 
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kontrola jejich výsledků a vyžadování dokladů prokazujících kvalitu prováděných prací a 

dodávek (certifikáty, atesty, protokoly apod.)., vedení fotodokumentace; kontrola čerpání 

rozpočtu stavby; projednání víceprací a méněprací stavby; přebírací řízení dokončené stavby; 

soupisy vad a nedodělků stavby; 

Za řádné provedení prací a činnosti v rozsahu stanoveném v obsahu cenové nabídky byla Ing. 

Kubíkem maximální cena stanovena takto: předpoklad cca max. 430 hodin: 129.000,- Kč + 21 

% DPH = 156.090,- Kč, přičemž fakturace bude prováděna jednou měsíčně podle skutečně 

odpracovaných hodin.  

Pro výpočet výše úplaty budou použity hodinové zúčtovací sazby ve výši: 

A. odborné výkony vysoce kvalifikované:  400,- + 21% DPH = 484,00 Kč 

B. odborné výkony středně kvalifikované:  300,- + 21% DPH = 363,00 Kč 

C. odborné výkony méně kvalifikované:  200,- + 21% DPH = 242,00 Kč 

Ing. Miroslav Kubík je zároveň autorem projektové dokumentace pro stavební povolení na 

stavbu „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova č.p. 689, Benešov nad Ploučnicí“, je tedy 

zjevné, že provádění autorského a technického dozoru přímo projektantem výše uvedené 

stavby se přímo nabízí.  

Cena, obsažená v cenové nabídce se nijak nevymyká obvyklým cenám za provádění 

autorského a technického dozoru, cena je v poměru cca 0,75% z vysoutěžené ceny za 

provádění prací a je v cca polovičním rozsahu, než bylo původně uvažováno a v rozpočtu 

města na rok 2021 plánováno. 

Vzhledem k popsaným skutečnostem a argumentům jsme toho názoru, že jsou zde dány 

podmínky pro výjimku z Článku XI. odst. 4 Směrnice č. 8/2016 zásady a postupy při zadávání 

veřejných zakázek, jedná se o veřejnou zakázku malého rozsahu a navrhujeme tímto zadání 

provádění autorského a technického dozoru přímo Ing. Kubíkovi. 

Cenová nabídka a návrh smlouvy o dílo jsou součástí tohoto materiálu.  

 

p. Ušák – dotazuje se, z jakého důvodu nedělají VŘ na technický dozor ? 

Starosta – p. Kubík byl od samého začátku autor technické dokumentace a stavební 

dokumentace, je odborníkem, který nám službu podobného typu dodává už dlouhé roky a není 

s ním žádný problém – VŘ bychom jednak zdržovali akci a mohli bychom p. Kubíkovi upřít 

autorství  

p. Ušák – nezpochybňuje odbornost p. Kubíka – v celé řadě akcí, v minulosti projekt dělal 

někdo jiný, než byl technický dozor investora – myslí, že trocha konkurenčního prostředí by 

neuškodila té zakázce 

p. Prášek – naprosto s tím souhlasí a neumí si představit, že by to VŘ vyhrál někdo, kdo by 

odborníkem nebyl  

p. Kulíková – naopak po dnešním KD, který proběhl v Nerudově ul., je moc ráda, že to právě 

bude p. Kubík, protože to zná od začátku až do konce – myslí, že je to právě pro tuto stavbu 

velmi potřebný člověk – možná by se mohli zastupitelé někdy zastavit na KD, které teď budou 

probíhat každý týden – ale už dnes se ukázalo, jak je důležité, že člověk, který ten projekt zná 

tak dobře a celé to připravil, tak to také celé kontroluje  
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p. Prášek – uvítá, když jim dají vědět, kdy se KD konají (termín a hodina) a pokud budou mít 

čas, tak se určitě rádi přijdou podívat  

Starosta – prosí Ing. Strnada – až budou KD, oslovovat zastupitele města s informací, že se 

konají   

p. Jansa – teď ještě probíhají demoliční práce, teď to ještě není vhodné s ohledem na 

bezpečnost - ale jakmile to bude zajištěné, určitě dají vědět  

p. Slavík – chtěl by požádat o zprávu o stavu stavebních prací v tomto objektu do každého 

jednání ZaM  

Starosta – Ing. Strnad si zaznamená a zajistí  

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 44/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje udělení výjimky z Článku XI. odst. 4 Směrnice č. 

8/2016 zásady a postupy při zadávání veřejných zakázek. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík ) 2 proti ( p. Ušák, p. Prášek ) 3 

se zdrželi  ( p. Provazník, p. Kačer, p. Tojmarová ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 45/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje cenovou nabídku na provádění autorského a 

technického dozoru stavby „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova č.p. 689, Benešov nad 

Ploučnicí“ a návrh Smlouvy o dílo s Ing. Miroslavem Kubíkem na provádění autorského a 

technického dozoru stavby „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova č.p. 689, Benešov nad 

Ploučnicí“. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 3 

se zdrželi  ( p. Provazník, p. Kačer, p. Tojmarová ) 

 

Starosta nechal hlasovat o třetím návrhu usnesení  

Usnesení č. 46/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje uzavření Smlouvy o dílo s Ing. Miroslavem 

Kubíkem na provádění autorského a technického dozoru stavby „Objekt pro zájmové 

vzdělávání, Nerudova č.p. 689, Benešov nad Ploučnicí“, a zároveň pověřuje starostu města 

Pavla Urxe k podpisu Smlouvy o dílo. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík ) 5 se zdrželo  ( p. Provazník, p. 

Kačer, p. Tojmarová, p. Ušák, p. Prášek ) 
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4.5. Prodej pozemku p.č. 717/2 o výměře 36 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  

Na základě přijaté žádosti o koupi pozemku p.č. 717/2 o výměře 36 m2 v k.ú. Benešov nad 

Ploučnicí od Severočeské vodárenské společnosti a.s., Přítkovská 1689, Teplice předkládáme 

Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh na schválení a uzavření kupní smlouvy. 

Pozemek p.č. 717/2 o výměře 36 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí byl oddělen GP č. 1294-

27/2020 z pozemku p.č. 717 o výměře 1696 m2 (ostatní plocha) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. 

Cena za pozemek je ve výši 1 640 Kč a  je stanovena dle znaleckého posudku č. 1618-7/2021 

ze dne 11.1.2021, který vyhotovil Ing. Jan Vojta, U vodárny 778, Nový Bor. 

Na pozemku bude umístěna čerpací stanice odpadních vod. 

Důvodová zpráva:  

Záměr prodeje byl schválen RaM dne 4.11.2020 pod č. usn. 445/20, na ÚD byl vyvěšen od 

9.11.2020 do 25.11.2020. 

RaM na svém jednání dne 10.2.2021 doporučila schválit návrh kupní smlouvy prodej 

pozemku, č. usn. 61/21 a 62/21. 

Odbor MIŽP doporučuje schválit prodej pozemku.  

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení  

Usnesení č. 47/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo návrh kupní smlouvy o převodu nemovitosti pozemek 

p.č. 717/2 o výměře 36 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (ostatní plocha). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení  

Usnesení č. 48/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo uzavření kupní smlouvy mezi městem Benešov nad 

Ploučnicí a společností Severočeská vodárenská společnost a.s., Přítkovská 1689, Teplice, 

jejímž předmětem je převod pozemku p.č. 717/2 o výměře 36 m2 v k.ú. Benešov nad 

Ploučnicí (ostatní plocha) za cenu ve výši 1 640 Kč a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

RaM diskutovala o záměrech prodeje pozemků města. Vzhledem k tomu, že radní nejsou 

shodní v tom, jakým způsobem prodávat pozemky. Proto starosta navrhuje, aby si ZaM 

vyhradilo pravomoc rozhodovat o záměrech prodeje pozemků. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení  

Usnesení č. 49/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje vyhrazení si pravomoci rozhodovat o záměrech 
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prodeje majetku města. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.6. Záměr prodeje části pozemku p.č. 643/20 a 643/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí k projednání žádosti o koupi části 

pozemků p.č. 643/20 část o výměře cca 345 m2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) a 

p.č.643/1 část o výměře cca 331 m2 (trvalý travní porost) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí přijaté  

od paní Miloslavy Rokosové, bytem Benešov nad Ploučnicí, Heřmanovská 232. Pozemek 

chce využívat k chovu drůbeže. 

Důvodová zpráva:  

Rada města Benešov nad Ploučnicí na svém jednání dne 3.3.2021 nedoporučila ZaM schválit 

prodej části pozemků p.č. 6431 část o výměře cca 331 m2 a p.č. 643/20 část o výměře cca 345 

m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (č.usn. 76/21). 

Odbor MIŽP nedoporučuje schválit záměr prodeje pozemků. Pozemek p.č. 643/20 je veden 

KN jako ostatní plocha, ostatní komunikace. Pozemky jsou zatíženy služebností inženýrské 

sítě, a to uložení a provozování plynovodu a jiného plynárenského zařízení dle GP. Na 

pozemku není možné nic skladovat, parkovat silničními vozy nebo stavebními stroji.  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 50/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí neschválilo prodej části pozemků p.č. 643/20 část o výměře cca 

345 m2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) a p.č.643/1 část o výměře cca 331 m2 (trvalý 

travní porost) v k.ú. Benešov nad Ploučnicí.   

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.7. Záměr prodeje části pozemku p.č. 708/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí k projednání žádosti o koupi části 

pozemku p.č. 708/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí o výměře cca 200 m2 (lesní pozemek) 

přijaté od paní Ing. Kláry Vlčkové, bytem Benešov nad Ploučnicí, Valkeřická 508.  

Pozemek by ráda odkoupila z důvodu lepšího přístupu k vlastnímu pozemku, p.č. 708/8 v k.ú. 

Benešov nad Ploučnicí.  

Důvodová zpráva:  

Rada města Benešov nad Ploučnicí na svém jednání dne 24.3.2021 neschválila záměr prodeje 

pozemku p.č. 708/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (usn.č.120/21) a nedoporučuje ZaM schválit 

prodej část pozemku p.č. 708/1 část o výměře cca 200 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí, lesní 

pozemek (č. usn. 121/21). 

Odbor MIŽP nedoporučuje schválit záměr prodeje pozemku, jelikož se jedná o lesní 
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pozemek, na kterém dle LHP musí plnit hospodářskou činnost.  

Vyjádření pana Ing. Petra Pudila, OLH v příloze. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 51/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí neschválilo prodej části pozemku p.č. 708/1 (lesní pozemek) 

část o výměře cca 200 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.8. Pozemky p.č. 678 a p.č. 676 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru:  

Pozemky p.č. 676 o výměře 1733 m2 (zahrada) a p.č. 678 o výměře 1533 m2 (zahrada) vše 

v k.ú. Benešov nad Ploučnicí.  

Výše uvedené pozemky se nacházejí dle ÚPD v lokalitě č. 24, jedná se o plochy bydlení 

předměstského, doporučená kapacita 2 RD, dopravní obslužnost ze stávající Heřmanovské 

ulice, vytápění plynem, možnost napojení na inženýrské sítě (NN přívod z T17, plynovod, 

napojení na stávající vodovodní a kanalizační řad, limity využití území – CHKO III, OP lesa, 

OP silnice III tř.). Na pozemku p.č. 678 se nachází podzemní komunikační vedení ve 

vlastnictví společnosti Telco Pro Services, a.s. 

RaM na svém jednání dne 24.3.2021 schválila záměr prodeje pozemku p.č. 676 a p.č. 678 

v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (č. usn. 135/21) 

Důvodová zpráva:  

Vzhledem k povaze pozemků žádáme zastupitelstvo o stanovení způsobu prodeje výše 

uvedených pozemků. 

 

p. Strnad – přednesl informace k pozemkům p.č. 678 a p.č. 676 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

Starosta – osobně si myslí, že k výstavbě by to bylo ideální  

p. Ušák – je pro prodat, za předpokladu (klidně to prodat třeba i za 1,- Kč) že by se tam 

postavil domeček, kdy by si někdo udělal trvalé bydliště    

Starosta – je téhož názor – nicméně myslí, že u nás je pozemků nedostatek, takže za 1,- Kč by 

to neprodával  

p. Provazník – chtěl by se zeptat na počet parcel v Bnš, v jakém stavu katastr Bnš nabízí 

parcely na výstvabu RD 

Starosta – dotaz na odbor MIŽP, můžeme zpracovat  

p. Provazník – informace do příštího ZaM ? 

Starosta – určitě  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 
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Usnesení č. 52/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schválilo záměr prodeje pozemků p.č. 678 a p.č. 676 v k.ú. 

Benešov nad Ploučnicí.   

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.9. Žádost o čerpání finančních prostředků ze schváleného Investičního úvěrového rámce na 

akci: „Benešov n. Pl. – oprava panelové cesty k zahrádkám“ 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM Benešov nad Ploučnicí návrh ve věci čerpání finančních prostředků 

ze schváleného Investičního úvěrového rámce na akci: „Benešov n. Pl. – oprava panelové 

cesty k zahrádkám“. 

Důvodová zpráva: 

Na základě požadavku Rady města Benešov nad Ploučnicí byly osloveny tři společnosti 

k podání cenové nabídky na akci: „Benešov n. Pl. – oprava panelové cesty k zahrádkám“. 

Z oslovených společností se spol. Eurovia, a.s. a Stavební firma Bardzák, s.r.o. z důvodu 

nedostatečných kapacit rozhodly nepodat nabídku. Společnost SaM Silnice a mosty Děčín, 

a.s. podaly cenovou nabídku ve výši 957 545,00 Kč vč. DPH. 

Provedení opravy spočívá v pokládce dvou vrstev asfaltobetonu v rozsahu cca 1050 m2 

s napojením na stávající vjezdy do areálu ZŠ vč. nezbytných součástí (krajnice, spojovací 

postřik, řezání asfaltu, odkopávky, doprava, uložení suti apod.) s obvyklými druhy použitých 

materiálů. 

 

p. Ušák – jednoznačně pro, aby se tato komunikace vybudovala – má ale problém, aby takhle 

hned na první dobrou využívali ten investiční úvěrový rámec – myslí, že o tom můžou 

uvažovat z hlediska příštího rozpočtu a nebo se na to pokusit získat nejrůznější dotační 

prostředky  

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 53/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje čerpání z Investičního úvěrového rámce na akci: 

„Benešov n. Pl. – oprava panelové cesty k zahrádkám“ ve výši 957 545,00 Kč. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Neliba, p. Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Provazník ) 4 se zdrželi  ( p. 

Kačer, p. Tojmarová, p. Ušák, p. Prášek ) 

 

4.10. Rozpočtové opatření č. 1 

 

Stanovisko odboru:  

http://www.benesovnpl.cz/
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Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozpočtové 

opatření č. 1. 

Důvodová zpráva:  

Jedná se o změnu závazných ukazatelů rozpočtu na rok 2021, která spadá do schvalovací 

pravomoci zastupitelstva města. 

 

p. Sluková – přednesla informace k rozpočtovému opatření č. 1 

p. Ušák – dotazuje se na rozpočtovou změnu č. 5  

Starosta – omlouvá se, tento bod měl být připraven zvlášť  

p. Ušák – navrhuje hlasovat o jednotlivých rozpočtových změnách 

 

Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu usnesení 

Usnesení č. 54/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 1 (rozpočtová 

změna č. 1, 2, 3, 4, 6, 7, 8, 9). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

p. Košnar – přednesl informace k rozpočtové změně č. 5 (navýšení provozního příspěvku, 

limitu mzdových prostředků) 

p. Ušák – dotazuje se, zda má vedení nějakou představu, kolik pracovníků chtějí schválit   

Starosta – osobně by šel na půlku, 4 lidi 

p. Provazník – jestli by nebylo lepší jít cestou ,,sekáče“ trávy na trvalý pracovní poměr a 

potom jít s VPP na polovinu  

p. Košnar – na to teď momentálně nemají  

p. Neliba – za mzdové prostředky a personální politiku ve firmě SLM může ředitel – osobně 

zastává ten názor, že když na ně má, ať si je vezme, když na ně nemá, tak si je bohužel vzít 

nemůže  

p. Kačer – líbil se mu návrh starosty, 4 lidi – souhlasí s p. Nelibou, že by SLM měly hledat 

nějaké zdroje, z vedlejší činnosti  

p. Jansa – prostředky půjdou z rezervy, do které v letošním roce shrnuli veškeré investice – 

tzn. že to bude na úkor něčeho jiného  

p. Kulíková – pro 8 nebyli všichni na RaM z jediného důvodu – čerpá se to z rezervy a 

400 000,- Kč je opravdu v tuto chvíli velká částka – je pro kompromis  

p. Provazník – šel by cestou nějakého rozumného kompromisu – ať pan ředitel navrhne 

částku, která je hlasovatelná  

p. Tojmarová – když se teď o ty lidi zažádá, a pracovní úřad je přiklepne – SLM pak zjistí, že 

třeba pro ně nemají tolik práce, tak jestli jich mohou přijmout míň  

p. Košnar – ne  

 

V čase 18:18 vyhlásil starosta desetiminutovou přestávku. 
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Starosta – navrhují částku 150 000,- Kč, kterou by vyčlenili z rezervy a přidělili SLM, což 

vychází na 4 pracovníky  

 

Starosta nechal hlasovat o druhém návrhu usnesení 

Usnesení č. 55/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 1 (rozpočtová 

změna č. 5 – částka 150 000,- Kč). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Buchta, p. Černá, p. 

Zdobinský, p. Urx, p. Verner, p. Kulíková, p. Slavík, p. Provazník, p. Prášek ) 1 proti ( p. 

Neliba ) 3 se zdrželi  ( p. Ušák, p. Kačer, p. Tojmarová ) 

 

4.11. Rozpočtové opatření č. 2 

 

Stanovisko odboru:  

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozpočtové 

opatření č. 2. 

Důvodová zpráva:  

Jedná se o změnu závazných ukazatelů rozpočtu na rok 2021, která spadá do schvalovací 

pravomoci zastupitelstva města. 

Dokument o poskytnutí příspěvku ze státního rozpočtu byl přijatý podatelnou města dne 19. 4. 

2021. 

 

Starosta nechal hlasovat o zařazení bodu do programu jednání  

Usnesení č. 56/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje zařazení a projednání bodu, Rozpočtové opatření č. 

2, do programu jednání dne 21.4.2021 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

p. Sluková – přednesla informace k rozpočtovému opatření č. 2 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 57/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 2. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

4.12. Aktualizace Jednacího řádu ZaM 

 

Stanovisko:  
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Předkládám ZaM ke schválení aktualizovaný Jednací řád zastupitelstva města Benešov nad 

Ploučnicí. 

Důvodová zpráva: 

V souladu se schváleným usnesením č. 31/2021 (ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje záměr 

pořizovat audiovizuální záznam z jednání zastupitelstva města), předkládám tímto návrh 

změny Jednacího řádu zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí.   

Jednací řád je v některých článcích upraven nebo doplněn – zažlucené části. 

Zároveň byl do návrhu nového Jednacího řádu zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí 

zapracován návrh zastupitele pana Filipa Ušáka. 

 

Starosta – vzhledem k informacím, které se dočetli v materiálu od Úřadu pro ochranu 

osobních údajů, navrhuje přesun tohoto materiálu do příštího jednání ZaM – prosí všechny 

kolegy o zapojení se do diskuse a zaslání připomínek  

p. Ušák – je pro, ale byl by rád, aby už to červnové ZaM bylo tímto způsobem zaznamenáváno 

– aby případně na začátku příštího jednání o tom rozhodli a připravili se technicky na to  

 

Materiál přesunut na další jednání ZaM. 

 

Starosta informuje o materiálech na vědomí: 

 

1) Žádost o příspěvek k dotaci – Římskokatolická farnost v Bnš (oprava opláštění věže 

kostela)  

p. Ušák – plánuje vedení přispět na tuto akci ? 

Starosta – tuto akci by podpořil – nejprve se ale pobaví s panem farářem a do příštího 

materiálu by připravili už nějakou částku  

2) Návrh parkovacího systému v centru města Bnš (náměstí) 

p. Ušák – o konečném způsobu řešení parkování na náměstí rozhodne RaM  ? 

Starosta – ano 

p. Ušák – dává návrh na usnesení – aby si ZaM vyhradilo pravomoc rozhodovat o systému 

parkování ve městě  

p. Jansa – nemá s tím problém, bylo by potřeba se sejít dřív tak, aby to už bylo připraveno na 

sezónu, abychom to nespouštěli na prázdniny, ale spustili to, co možná nejdřív a případné 

chyby do prázdnin doladili  

Starosta – nemá problém, aby o tom rozhodovali na ZaM, ale zase by bylo zbytečné to 

odkládat na pozdější termín 

p. Ušák – ZaM se dá udělat i v květnu  

Starosta – navrhuje pracovní jednání ZaM, kde si řeknou pravidla a to pak zohlední na 

jednání RaM  

p. Tojmarová – zase rozhodujeme něco, co se týká dosti občanů a ti zase nemají možnost se 

vyjádřit, toto nechápe – je to jedna z věcí, které by mohla předcházet diskuse s občany – 
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pokud se k tomu nepřizvou lidé, je pracovní ZaM zbytečné  

p. Ušák – myslí si to také, že pracovní ZaM je zbytečné – teď se špatně dělají veřejné besedy, 

ale máme možnost, jak to zákonným způsobem obejít – udělat veřejné jednání ZaM, které to 

bude mít jako bod programu – formuluje prvotní návrh, vyhrazení si pravomoci ZaM  

Starosta – souhlasí s tím, sejít se v květnu – žádá všechny členy ZaM, ať se k tomuto 

materiálu vyjádří – s připomínkami zastupitelů materiál zveřejníme ještě před samotným 

jednáním ZaM, aby měli i občané možnost se k tomu vyjádřit a toto zohledníme  

p. Černá – chtěla požádat o vytvoření, připravení něčeho, co se může zveřejnit na webových 

stránkách a na informačních kanálech, pro občany – aby se už dozvěděli, že to máme v plánu  

Starosta – můžeme zveřejnit materiál, který byl předložen zastupitelům a nebo si dejme ještě 

třeba týden na připomínkování všech zastupitelů – připomínky zapracujeme a zveřejníme 

záměr  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení p. Ušáka 

Usnesení č. 58/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje vyhrazení si pravomoci rozhodovat o zavedení a 

podobě placeného parkovacího systému na území celého města Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro ( všichni ) 

 

5. DISKUSE 

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

p. Prášek – navrhuje termín ZaM na 26.5. – nebo starosta vyhlásí ? 

Starosta – předběžně s tím bude počítat – vyhlásí (domluví se po e-mailu)   

p. Kulíková – 26.5. máme RaM   

p. Černá – dotazuje se, zda se budou spravovat díry v komunikaci (ul. Sídliště a ul. 

Družstevní) 

Starosta – odbor MIŽP se na to podívá   

p. Jansa – každý rok se dělá údržba po zimě, ale letos je potřeba počkat (kvůli počasí)  

p. Provazník – upozorňuje na cyklostezku – je mu jasné, že tam probíhá těžba – ale po autech 

tam na té měkké cyklostezce jsou nepřekonatelné louže    

p. Ušák – v pondělí se bude na krajském zastupitelstvu projednávat příspěvek ÚK – objednání 

a zaplacení vyhledávací studie na zpracování cyklostezky mezi Českou Kamenicí a Bnš – 

nabídka koordinace, ve smyslu hájení zájmů města – sejít se, spolupracovat, říct si, jak to 

chceme a pak to efektivně prosazovat  

Starosta – podnět pro jednání SOB 

p. Jansa – souhlasí, nerad by, aby cyklostezka začínala, nebo končila třeba na Ovesné – 

místní znalost bude dobré prosazovat  

p. Koucká Elisová – prosba o svozové soboty (třeba dvakrát do roka) – nábytek, elektro – aby 

se tento odpad nehromadil u popelnic, řešeno s p. Košnarem – dotaz na cestu pod školkou 

(ošklivá, samá jáma) – žádost o zamyšlení se nad novou silnicí k zahrádkám (používá se 

http://www.benesovnpl.cz/
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k rekreačním věcem, maminky s kočárky, pejskaři, běhání), aby to bylo nějak ošetřeno, aby se 

tam nekličkovalo mezi auty 

p. Košnar – ve spolupráci s odborem MIŽP by se rozdělilo město na několik částí a přistavil 

by se kontejner pro nadměrný odpad  

Starosta – co se týče té silnice k zahrádkám – bude se řešit provozně, až to bude hotové  

 

6. ZÁVĚR 

V čase 19:13 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                Mgr. Petra Tojmarová……………………………… 

 

                           Petr Jansa…………………………………………… 

 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová …………………………………  

 

 

 

 

………………………………………… 

Pavel Urx 

starosta města 

 

 


